



## MALYSIAN KENNEL ASSOCIATION

PERSATUAN KENEL ANJING MALAYSIA (000457-K)

8A, Jalan Tun Mohd Fuad 2, Taman Tun Dr. Ismail, 6000 Kuala Lumpur

Tel: 03-7729 2027. 03-7729 7822 Fax: 03-7728 2312 Email : admin@mka.org.my

WWW.DOGSMALAYSIA.MY

### RECYCLING OF SHOW RIBBONS & ROSETTES

Exhibitors at the recent Setia Alam & Midvalley shows would have noticed that there was a box placed at the entrance/exit of the show rings, encouraging members who did not want their show ribbons or rosettes, to put them in the box so that they could be recycled.

Rosettes and Ribbons all cost money and to see them thrown on the floor at the benching or collecting area is very wasteful. What more it is disrespectful to the MKA and the judges to discard these awards in such a manner.

We want to strongly encourage those of you who do not want your Rosettes and Ribbons to place them in the box as you leave the ring, or to put them back on the Ribbon table. We thank those of you who have already been doing so and hope the others will follow suit.

### DAY MEMBERSHIP FOR NON MEMBERS

We would also like to remind all owners that any person handling dogs at MKA Dog shows and MKA sanctioned dog shows, who is not a member is required to apply for a DAY MEMBERSHIP. Day Membership forms are available at the Registration desk at all shows. Application for Day Membership does not apply to members who have been suspended or expelled from the MKA, who are not allowed to handle at any shows.

Any dogs found to be handled by non members who have not applied for Day Membership will have their awards withdrawn and the owners of the dogs will be liable to face disciplinary action.

Thank you.

**For And on Behalf of the Central Committee  
The Malaysian Kennel Association**

**Gopi Krishnan  
MKA Shows Chairman**





## MALAYSIAN KENNEL ASSOCIATION

PERSATUAN KENEL ANJING MALAYSIA (000457-K)

8A, Jalan Tun Mohd Fuad 2, Taman Tun Dr. Ismail, 6000 Kuala Lumpur

Tel: 03-7729 2027, 03-7729 7822 Fax: 03-7728 2312 Email : admin@mka.org.my

### 回收或循环再用奖励彩带

在最近的实地亚南和谷中城的会场，参赛者都应该看到比赛圈的出入口放了一个箱子，目的是鼓励参赛者把不要收藏的彩带放进箱子里，给予循环再用。

我们看到彩带被遗弃在会场里，感到有点浪费和心疼，毕竟都是要用钱买的，在加上这样也是对评审员的不敬。

我们在此吁参赛者把不要收藏的彩带放入箱子内给予循环再用。

### 非会员的 " 一日会员 "

我们在此提醒所以狗主，凡非MKA会员是不被允许在MKA举办或批准的比赛里牵狗。非会员可在比赛当天申请成为 " 一日会员 "，会员表格可以向比赛柜台索取。会员如被割除或冻结会籍者，一概不能申请。

任何非会员如被发现参与赛事，狗只所赢获的奖项将被取消，狗主将会被按照公会的程序受到对付。

谢谢

**For And on Behalf of the Central Committee  
The Malaysian Kennel Association**

**Gopi Krishnan  
MKA Shows Chairman**



Member of :



Affiliated to : THE KENNEL CLUB



Reciprocal Agreement With :